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Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 29. jan. 2025 

Klokken 17.00 – 19.00 

MEDLEMMER: Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Mille Thygesen, Michele, Dean L.V. Larsen, 

Louise M. Jensen, Mia L. A. Jensen 

MEDARB.REP.: Ann Endrup, Michael Hørlyk  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand: Emma 

FRAVÆRENDE:  

 17.00-17.30 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet 

Elevrådet skal til dialogmøde d.5.feb.  

Bud til det politiske udvalg fra elevrådet omkring hvad der kan skabe bedre mental 

sundhed blandt børn og unge er:  

- et måltid om dagen, flere luftepauser, indeklima, mere kreativt i undervisningen, 

bedre udearealer til læring, færre fagdage og faguger i udskolingen 8.-9-kl. 

(grundet lektier, eksamen og manglende overskud), evt. møde senere, bustider der 

passer til ringetiderne, flere timer i de mørke tider og færre i de lyse tider, færre 

voksenskift i løbet af dagen, valgfag og idræt sidst på dagen (dage til kl.15.00) 

 

17.30–17.30 Beslutningspunkter 

 

17.30-18.00 Orienteringspunkter 

● Nyt fra: Formand, Ledelse, Storteam, Øvrige medlemmer. 

 

Formanden orienterede om at direktøren har udtalt, at der ikke bliver klippet nogen 

rød snor ift. flytning af Kathøj, hvis der er kapacitetsproblemer. Projektet skal 

derudover EU godkendes inden det første spadestik kan tages. 

 

Formanden har haft skrevet til direktøren for teknik og anlæg omkring udfordringerne 

med manglende vedligehold og bekymrende forhold for skolens udearealer og 

legepladser. Bestyrelsen har modtaget svar, hvor der bliver forklaret, at der er mange 

legepladser, der skal vedligeholdes i kommunen. 
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Arbejdet er begyndt på skolen, hvor den gamle fodboldbane er blevet fjernet.  

Bestyrelsen ønsker, at der svares til direktør og politikere, at vi ikke er tilfreds med, at 

den nuværende ventetid, da vores legeredskaber når at blive så dårlige, at de skal 

rives ned, før kommunens rengøringsfolk kommer forbi. 

 

Ledelsen orienterede om, at der er kommet ny drift koordinator. Ledelsen har haft 

møde koordinator og chef omkring det fremtidige samarbejde. Ledelsen ønsker 

forbedring ift. både vedligehold og service. 

 

Storteammøde har haft fokus på kerneopgave og kerneydelser, tilbagemelding fra 

STUK, aftaler og forventninger ift det der skal løftes og hvilke indsatser vi er forpligtet 

til. 

 

● Kort status på regnskab/budget 

Skolen har fortsat en sund økonomi. Skolen ligger med et minus på 1,4 for budget 

2025, der ligger dog et overførselsbeløb på knap 2,3 mill. som ikke er formelt 

godkendt endnu – sker først i marts som led i budgetaftalen. Derudover har vi ikke 

fået tilført tilsynsmidler og 2 lærer midler så budget 2025 ser, administrativt, rigtig fint 

ud. Formanden anerkender ledelsen økonomistyring. 

 

● Status på tilsyn – samt orienteringsbrev 

Er vedhæftet dagsordenen. Skolen er ude af tilsyn og styrelsen har kvitteret for 

indsatserne og arbejdet med at løfte handleplanspunkterne. Der skal fortsat være 

fokus på handleplanspunkterne. 

Styrelsen gør opmærksom på begrænsede rammevilkår og bæredygtighed. 

Skolebestyrelsen anerkender ledelsen og medarbejdernes indsats. Formanden ønsker 

at det meldes officielt ud. 

18.00-19.00 Debatpunkter 

● Skolefest 14. marts 

Skolefesten omdøbes til ”Hvidebæk byfest”, som afslutter fagugen ”by”. Skoleledelsen 

sørger for at få meldt datoen ud til alle forældre og elever. Ligeledes vil programmet 

for byfesten blive meldt ud.  

Det drøftes om skolebestyrelsen kan stå for en bod/opgave ved byfesten, samt kan 

hjælpe til ved fx opsætning af borde, stole eller andet. Der sendes også ud til 

klasserådene ift. evt. hjælp. 

”Byrådet” tager skolebestyrelsens ide med til næste møde. 
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● Opfølgning på punkter fra elevrådet 

Skolebestyrelsen drøfter hvordan elevrådets ideer og tanker kan løftes og 

imødekommes. Fx elevernes ønske om nyt tøj og takser til legepatruljen. Der drøftes 

om der må søges sponsorater til fx tøj, slik og inventar til eleverne. Ledelsen 

undersøger reglerne. 

Elevrådets ønskeliste som er lavet over de seneste tre gange tages op på et kommende 

elevrådsmøde, hvor ledelsen deltager. Der skal prioriteres i ønskerne. Både ledelse og 

skolebestyrelse anerkender elevernes stemme som vigtige. 

 

● Skolebestyrelses-seminar 

Skolebestyrelsen sender to repræsentanter – Mia Jensen og Christian Bechsgaard. 

Formanden tilmelder. 

 

● Emner til dialogmøde med BFU 

Fraværs registrering, drift/service/vedligeholdelses udfordringer på skolen. Bestyrelsen 

sender emner til formanden. 

 

● Gennemgang af mobil-politik 

Det drøftes om det skal revideres. Bestyrelsen drøfter om der skal tilskrives 

smartwatch i politikken.  

Skolebestyrelsen drøfter hvad der kan sættes i stedet for de elever, der ytrer at de 

keder sig i frikvartererne. 

 

Alle ordinære møder er fra kl.17.00-19.00 

Mødedatoer: 5/3-25 - 23/4-25 - 21/5-25 - 18/6-25 

  


